
 
 

ARTIKEL 45 VRAGEN 

 

Busvervoer Aa-landen Noord 

 

 

Aan: College B&W 

Van: SP / Brammert Geerling 

Betreft: Busvervoer Aa-landen Noord 

Datum: 2 december 2020 

 

Geacht college, 

 

In het kader van artikel 45 van het Reglement van Orde willen wij u bevragen over het verdwijnen 

van de busverbinding in het noorden van de wijk Aa-landen. 

 

Inleiding 

Per 13 december gaat de nieuwe dienstregeling voor het busvervoer in. De SP is zeer kritisch op 

verschillende verslechteringen in deze dienstregeling. In het bijzonder voor de Aa-landen, een wijk 

met relatief veel ouderen. Lijn 4 gaat een andere route rijden waardoor de gehele noordelijke Aa-

landen niet meer aangesloten is op een busverbinding. Een grote groep bewoners heeft zich 

georganiseerd en terechte  zorgen geuit over deze situatie. In het bijzonder ouderen en  bewoners 

van De Boeier, een woonplek voor mensen met een beperking, worden ernstig in hun mobiliteit 

beperkt. De SP vindt deze situatie zeer onwenselijk en hoopt op steun van uw college bij het 

herstellen van een degelijke busverbinding en het vinden van tijdelijke oplossingen voor dit 

probleem.  

 

 

. 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Bent u het met de SP eens dat het onwenselijk is dat zo’n groot deel van de wijk Aa-landen nu 

afgesloten is van busvervoer? 

 

2. Bent u het met de SP eens dat bij het veranderen van routes er onvoldoende rekening gehouden is 

met afstanden tot haltes, bevolkingsopbouw, en aansluiting van ouderen- en zorginstellingen?  

 

3. Kunt u aangeven wat u in uw contacten met de provincie heeft gedaan om goed busvervoer in de 

Aa-landen te behouden en welke mogelijkheden u ziet om samen met de provincie en de vervoerder 

een oplossing te zoeken voor het ontstane probleem?  

 

4. Bent u bereid een tijdelijke oplossing te vinden specifiek voor bewoners van De Boeier zodat 

deze op korte termijn geholpen zijn? Welke mogelijkheden ziet u hiervoor?  

 

5.  Kunt u ons informeren over de uitkomsten van het gesprek dat wethouder Dogger woensdag 9 

december met bewoners zal hebben?  

 



6. Is het college bereid een visie op het openbaar vervoer in Zwolle op te stellen met kaders als 

afstand tot bushaltes, bereikbaarheid van ouderen en zorginstellingen etc. om zo inwoners en 

gemeenteraad meer invloed te geven op het OV net in Zwolle?  

 

 

 

Wij verzoeken u deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden. 

 

Namens de SP-fractie 

Brammert Geerling  


